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Pan 
Andrzej Pałka 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 

 

W odpowiedzi na wniosek w sprawie usunięcia wyrw w ulicy 

Modrzewiowej – informuję, że występujące ubytki w nawierzchni 

asfaltowej powyższej ulicy zostaną uzupełnione w ramach bieżącej 

konserwacji. 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 
 


